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Det meste af mødet foregik med at skrive høringssvar Ɵl opdeling af skole/SFO og flytning af 10. klasse. 

Det er derfor udelukkende eventuelt, der fremgår af deƩe referat. 

 Camilla foreslår, at vi undersøger, om Udvalget for Børn og Ungdom vil aĬolde et udvalgsmøde på 
Firkløverskolen. DeƩe ƟlsluƩer bestyrelsen sig. Sara undersøger mulighederne i administraƟonen. 

 Kim foreslår, at vi taler videre om forældreråd på Firkløverskolen 
o Vi aŌaler, at BiƩen koordinerer datoer for et fælles forældremøde 

 


